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Jastrzębie-Zdrój , 22.10.2020 r. 

Urząd Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Wydział Dialogu Społecznego 

Sprawozdanie 
Zarządu Osiedla 1000-lecia Szeroka 

za okres od listopada 2019 r. do października 2020 r. 

W omawianym okresie Zarząd pracował w składzie: 
Stefan Woźniak - przewodniczący 

Elżbieta Słoń - członek 

Paweł Brejner - członek 

Czesław Betlej - członek 

Piotr Bąk - członek 

Odbył 14 posiedzeń. 

• W listopadzie 2019 r, na posiedzeniu Zarządu został przygotowany Regulamin i 
program imprezy dla dzieci z okazji Świętfego Mikołaja, która odbyła się 6 grudnia 
2019 r.. W tej zabawie wzięło udział ponad 200 dzieci zgromadzonych w dwóch 
miejscach: Świetlicy Osiedlowej ASTRA i Filii Biblioteki Miejskiej przy ul. Reja. 

* Na grudniowym spotkaniu Zarządu omówiono kilka kwestii: 
- zadania inwestycyjne Urzędu Miasta, które będą miały miejsce na Osiedlu 1000-
lecia; 
- roboty, które będą na osiedlu wykonywały Spółdzielnie Mieszkaniowe. 
- projekty zadań, które mogłyby znaleźć się w realizacji budżetu obywatelskiego na 
rok 2021. 

• W styczniu 2020 r. przygotowano wnioski do budżetu obywatelskiego na rok 2021. 
Złożono dwa wnioski, z czego tylko jeden został włączony do realizacji. Drugi wniosek 
został odrzucony z uwagi na wcześniejszą realizację. 

• W lutym 2020 Zarząd przeanalizował wszystkie zaplanowane na rok 2020 imprezy. 
Z uwagi na wybuchłąpandemię Covid-19 imprezy odwołano. 

• W związku z trwającą epidemią w marcu na posiedzeniu Zarządu podjęto Uchwałę o 
przekazaniu całej kwoty 7000 1'1-- zł na ratunek lokalnych firm w Jastrzębiu-Zdroju. 

Przewodniczący Stefan Woźniak poinformował Zarząd o odwołaniu wszystkich 
imprez w mieście zaplanowanych na rok 2020. 
Ustalono, że kolejne spotkania Zarządu odbywać się będą przez telefon. 



W następnych miesiącach pandemia coraz bardziej i tragiczniej dawała znać o sobie. 
Zostały zamknięte przedszkola, szkoły świetlice i wszystkie kluby, restauracje i 
ośrodki kultury. Zamknięto również kościoły. · 
Zakłady pracy przeszły w miarę możliwości na pracę zdalną. Podobnie było z nauką w 
szkołach. 

Mimo trwającej pandemii Urząd Miasta wywiązywał się z realizacji wniosków jakie 
Zarząd Osiedla złożył. Podobnie działały też Spółdzielnie Mieszkaniowe. 

Na osiedlu mamy aktualnie dwie duże inwestycje. Jedna to kapitalny remont Szkoły 
Podstawowej nr 18, który jest już ku końcowi. Druga duża inwestycja to remont 
parkingu wraz z odwodnieniem pomiędzy blokami 15 i 15a,b,c,d. 

Spółdzielnia Mieszkaniowa NOW A zgodnie z planem maluje bloki 1 i 2. Spółdzielnia 
Górnicza wykonuje remont rur wodnych i centralnego ogrzewania. 

Mimo zahamowania pandemii w miesiącach letnich nie odbyły się żadne wycieczki. 

• Na pierwszym po pandemii spotkaniu Zarządu jako przewodniczący Zarządu 

podjąłem decyzję o rezygnacji z pełniącej funkcji z przyczyn osobistych i złożyłem ją 
w Urzędzie Miasta 02 listopada 2020 r. 

• W ciągu całego 2020 r. nie odbyło się żadne zebranie ogólne z mieszkańcami. Po 
pierwsze dlatego, że mieszkańcy nie zgłaszali żadnych swoich propozycji zadań do 
wykonania z budżetu obywatelskiego, a po drugie wybuchła pandemia i wprowadzono 
zakaz organizowania spotkań. 

Przewodniczący podziękował Zarządowi Osiedle za dobrą współpracę. --rui 131/R~, 
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